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اخبار خبر

کلاهبرداری ۵ میلیاردی با تبلیغ 
فروش تبلت های ارزان قیمت

رئیس پلیس فتای تهران بزرگ از بازداشت یک 
فروش  عنوان  تحت  که  اینستاگرامی  کلاهبردار 
تبلت ارزان قیمت اقدام به کلاهبرداری از مردم 

کرده بود، خبر داد.
به گزارش ایسنا، سرهنگ داود معظمی گودرزی 
در تشریح جزئیات این خبر گفت: چندی پیش یکی 
از شهروندان با در دست داشتن مرجوعه قضایی 
به پلیس فتای تهران بزرگ مراجعه و اعلام کرد 
فردی ناشناس از طریق یک صفحه اینستاگرامی 
فروش تبلت ارزان قیمت از او کلاهبرداری کرده 
است. شاکی در ادامه اظهارات خود به ماموران 
جستجو  درحال  مجازی  فضای  در  که  گفت 
بوده که در یک صفحه اینستاگرامی تبلیغی از 
تبلت های باکیفیت و جدید با قیمت های مناسب 
را مشاهده کرده و بدون بررسی هویت گردانندگان 
صفحه مذکور اقدام به خرید یک تبلت از آنان 
کرده است، اما پس از واریز وجه این افراد اقدام 
به بلاک کردن شاکی کرده و دیگر پاسخی به او 

نداده اند. 
وی با بیان اینکه کارشناسان پلیس فتا تحقیقات 
گفت:  کردند،  آغاز  را  خصوص  این  در  خود 
تحقیقات در این زمینه ادامه داشت و در جریان 
آن چند شکایت دیگر با روش و شیوه مشابه نیز 
به پلیس فتا اعلام شد. همین موضوع سبب شد 
تا این فرض برای ماموران تشدید شود که تمام 

اقدامات از سوی یک نفر انجام شده است. 
داد:   ادامه  بزرگ  تهران  فتای  پلیس  رئیس 
ماموران پلیس فتا پس از انجام اقدامات تخصصی 
گردانندگان  علمی،  و  تجربی  فنون  بکارگیری  و 
از تشریفات  را شناسایی و پس  صفحه مذکور 
قضایی مجرم را در یکی از مناطق غرب تهران مورد 
شناسایی قرار داده و در عملیاتی دستگیر و به مقر 

انتظامی منتقل کردند. 
تعداد  افزایش  به  اشاره  با  گودرزی  معظمی 
شکات به بیش از ۲۰ نفر در روند رسیدگی به 
پرونده گفت: برابر اعلام شکات پرونده در مجموع 
بیشتر پنج میلیارد ریال از آنان کلاهبرداری شده 

بود.
وی با اشاره به بازجویی از متهم دستگیر شده 
در مقر پلیس فتا، اظهار کرد: متهم در جریان 
بازجویی های انجام شده به جرم خود اعتراف کرد 
و گفت که با راه اندازی یک صفحه اینستاگرامی و 
تبلیغات این صفحه به بهانه فروش تبلت با قیمت 
مناسب، مراجعه کنندگان را ترغیب به پرداخت 
بیعانه قبل از ارسال کرده و پس از واریز وجه دیگر 

پاسخگوی تماس ها و پیام آنها نبوده است.
به  اشاره  با  بزرگ  تهران  فتای  پلیس  رئیس 
تشکیل پرونده برای متهم دستگیر شد، گفت: 
متهم به همراه پرونده متشکله و برای ادامه روند 
تحقیقات  شد.  دادسرا  روانه  جرم  به  رسیدگی 
همچنان  نیز  این خصوص  در  ماموران  تکمیلی 

ادامه دارد. 
فضای  کاربران  به  گودرزی همچنین  معظمی 
مجازی توصیه کرد که به هیچ عنوان فریب ظاهر 
زیبا و پر رنگ و لعاب صفحات اینستاگرامی را 
نخورده و خریدهای خود را فقط از فروشگاه های 
معتبر و دارای مجوز و سایت و بسترهای رسمی 

آنها در فضای مجازی انجام دهند.

آتش سوزی در کمپ پناهندگان 
 روهینگیا هزاران نفر را

بی خانمان کرد
 ۴۰۰۰ از  بیش  می گویند  بنگلادش  مقامات 
پناهجوی روهینگیا پس از آتش سوزی در اردوگاه 
بی خانمان  »کاکس«  بازار  در  »کوتوپالونگ« 

شده اند.
کمیسر  الرحمن«،  »میزان  ایسنا،  گزارش  به 
پناهندگان گفته است حداقل ۷۰۰ پناهگاه به طور 
کامل در آتش سوخته و پنج مرکز آموزشی ویران 

شده است.
تاکنون تلفاتی در پی این آتش سوزی گزارش 
نشده و آتش در حال حاضر تحت کنترل در آمده 

است.
آتش سوزی  علت  یافتن  برای  گفت  پلیس 

تحقیقات را شروع کرده است.
آتش سوزی در اردوگاه های روهینگیا در فصل 
خشک رایج است اما بسیاری از آنها نیز تحت تاثیر 

خشونت بین گروه های تبهکار انجام می گیرد.
به گزارش بی بی سی، بنگلادش میزبان حدود 
یک میلیون پناهنده روهینگیا است که بسیاری از 
آنها به دلیل سرکوب نظامی در کشور میانمار در 

سال ۲۰۱۷ به این کشور همسایه گریخته اند.

5 روز بعد از زلزله ژاپن
زنی با بیش از ۹۰ سال سن در میان 

آوار زنده پیدا شد

۵ روز بعد از زلزله ویرانگر در مرکز ژاپن، زنی 
با بیش از ۹۰ سال سن، زنده در میان آوار پیدا 

شده است.
به گزارش ایسنا، امدادگران این زن سالخورده را 
در میان آوار یک خانه دو طبقه در شهر »سوزو« 

پیدا کردند.
روز دوشنبه هفته گذشته زلزله ای به قدرت ۷.۶ 
در ساحل دریای ژاپن روی داد و شهرها را در شبه 

جزیره دورافتاده »نوتو« ویران کرد.
تاکنون مرگ ۱۲۶ نفر تایید شده و ۲۰۰ نفر هم 

مفقود هستند.
به نوشته روزنامه »یومیوری شیمبون«، بعد از 
آنکه معلوم شد دو زن زنده زیر آوار مانده اند، ۱۰۰ 

نیروی امداد و نجات به شهر سوزو اعزام شدند.
این روزنامه به نقل از پلیس محلی گزارش داد 
خارج شد،  آوار  زیر  از  سالخورده  زن  این  وقتی 
می توانست ارتباط برقرار کند اما به نظر می رسید 

دچار سرمازدگی شده است.
بنابر گزارش ها، ماموران در همین مکان یک زن 
دیگر که بیش از ۴۰ سال داشت را نیز پیدا کردند 

که دچار ایست قلبی-ریوی شده بود.
نخست  ساعت   ۷۲ بی بی سی،  گزارش  به 
از حادثه یک دوره حیاتی  عملیات نجات بعد 
از آن شانس زنده  قلمداد می شود، چون بعد 
یافتن افراد به طور قابل توجهی کمتر می شود. 
این دو زن چند روز بعد از این بازه زمانی پیدا 

شدند.
به دلیل بسته بودن خیلی از جاده ها، نیروهای 
دفاعی ژاپن از بالگرد برای عملیات نجات و تحویل 

تدارکات به نواحی دورافتاده استفاده می کنند.
همچنین بنابر گزارش شبکه تلویزیون »ان اچ کی« 
ژاپن، تلاش های امدادی در برخی نواحی زلزله زده 
مختل  یکشنبه  روز  بارندگی  احتمال  دلیل  به 
خواهد شد و مقام ها هشدار می دهند حتی مقدار 

کمی باران می تواند باعث رانش زمین شود.
آنها همچنین هشدار دادند امروز انتظار ورود 
یک جبهه هوای سرد می رود که ممکن است باعث 
بارش برف در روز دوشنبه در نواحی کوهستانی 

بخش زلزله زده »ایشیکاوا« شود.
دولتی  پناهگاه های  در  نفر  هزار   ۳۰ از  بیش 

اسکان یافته اند.
تا روز شنبه حدود ۲۳ هزار و ۲۰۰ خانوار در 
ایشیکاوا برق نداشتند و آب بیش از ۶۶ هزار و ۴۰۰ 

خانه هم قطع بود.
»هیروشی هاسه«، فرماندار ایشیکاوا در جریان 
یک نشست مدیریت فاجعه گفت این بخش با 
همچنین  او  است.  روبه رو  حادی  بسیار  شرایط 
هشدار داد راه اندازی مجدد خدمات آب لوله کشی 
وقت زیادی می برد چون بسیاری از لوله ها ترک 

خورده است.
از  بسیاری  آب  و  برق  حال،  همین  در 
بیمارستان ها و مراکز نگهداری از سالمندان و افراد 

ناتوان همچنان قطع است.
ژاپن یکی از زلزله خیزترین کشورهای جهان است 
و لرزش ها از سال ۲۰۲۰ در اطراف نوتو افزایش 
یافته به طوری که بیش از ۵۰۰ زمین لرزه کوچک 
و متوسط در سه سال اخیر در این ناحیه ثبت 

شده است.
قربانیان  تعداد  دادند  خبر  محلی  رسانه های 
رسیده  نفر  به ۱۲۶  ژاپن  در  اخیر  زمین لرزه های 

است.
به گزارش ایسنا، مقامات محلی همچنین اعلام 
کردند جست وجوها برای یافتن بیش از ۲۰۰ نفر 
در منطقه »ایشیکاوا« که همچنان پس از شش 
روز از زمان وقوع زمین لرزه مفقود هستند، ادامه 

دارد.
به  ای  لرزه  زمین  گذشته  هفته  دوشنبه  روز 
بزرگی ۷.۶ ریشتر استان ایشیکاوا در ژاپن را لرزاند 
و ساختمان ها را ویران و خسارات زیادی به جاده 
های این منطقه وارد کرد و به دنبال آن زمین لرزه 

های کوچکتری نیز رخ داد.
پس لرزه ها همچنان ادامه دارد از جمله زلزله ای 
به بزرگی ۵.۴ ریشتر که صبح روز شنبه این استان 
را لرزاند و مقامات محلی نیز از ساکنان می خواهند 

تا هوشیار باشند.
ارائه  در  می گویند  همچنین  محلی  مسئولان 
مشکل  دیده  آسیب  مناطق  به  امدادی  وسایل 
مسدود  غالباً  و  دیده  آسیب  جاده ها  زیرا  دارند 
شده اند. با این حال استانداری ایشیکاوا یک مرکز 
کمک رسانی را برای حمل مایحتاج امدادی ارسال 
این  در  است.  کرده  دایر  از سراسر کشور  شده 
مرکز، اقلام امدادی بار خودروهای بزرگ شده و 

به نواحی آسیب دیده ارسال می شوند.

به گزارش ایسنا، علیرضا زاکانی در حاشیه پنجمین 
عصر  که  تهران  شهر  بحران  مدیریت  ستاد  جلسه 
بحران  و مدیریت  پیشگیری  در محل سازمان  امروز 
شهر تهران برگزار شد، با حضور در جمع خبرنگاران 
برگزاری  با  همزمان  که  کرمان  تروریستی  حادثه  به 
چهارمین مراسم سالگرد شهادت سردار سلیمانی در 
مسیر گلزار شهدای کرمان رخ داد، اشاره کرد و گفت: 
عرض تسلیت دارم به مردم ایران و به خصوص مردم 
کرمان و خانواده ه های داغدار و همچنین آرزو می کنم 
مجروحان این حادثه تروریستی زودتر بهبود پیدا کنند. 
آنچه که از سوی تروریست ها و دشمنان در کرمان رقم 
خورد نشانه کینه توزی آنان بوده و عمق خباثتشان را بار 

دیگر نشان داد.
وی به مباحث مطرح شده در این جلسه پرداخت 
بحران  مدیریت  ستاد  جلسه  پنجمین  این  گفت:  و 
شهر تهران بود و در آن مصوبات چهار جلسه قبلی 
مورد ارزیابی و آسیب شناسی قرار گرفت. خوشبختانه 
مشخص شد که تنها حدود ۹ درصد مصوبات قبلی اجرا 
نشده است و عمده این مصوبات نیز مربوط به مواردی 

بود که نیازمند تامین منابع در سطح ملی بود.
چهار مخاطره طبیعی اصلی در پایتخت کدام است؟

شهردار تهران با بیان اینکه چهار مخاطره اصلی تهران 
را تهدید می کند، اظهارکرد: این چهار مخاطره عبارتند 
از زلزله، سیل، توفان و فرونشست زمین. در جلسه به 
طور ویژه درباره دو مخاطره یعنی زلزله و فرونشست 

زمین صحبت و بحث شد.
زاکانی با اشاره به روند بررسی ایمنی ساختمان های 
مهم در شهر تهران نیز گفت: کار ویژه ای که از سال قبل 
آغاز شد، بررسی ایمنی حدود ۱۶ هزار ساختمان مهم و 
پرتجمع در شهر تهران بودکه این طرح با مشارکت ۹ 
دستگاه و برای اولین بار آغاز شد. گزارش هایی هم در 
مورد روند اقدامات انجام شده در این طرح ارائه شد. 
این کار همچنان وبا قوت و دقت بالایی ادامه دارد و 
تاکید کردیم که نسبت به مقاوم سازی، بهسازی و 
استحکام بخشی ساختمان های ناایمن به سرعت اقدام 
شود. در این میان ایمن سازی مدارس، بیمارستان ها 

و اماکنی پرتجمع هستند در راس برنامه ها قرار دارند.
وی درباره موضوع فرونشست نیز گفت: فرونشست 
و ریزچاله ها نیز موضوع مهمی است که در این جلسه 
مورد بررسی قرار گرفت. عمده دلایلی که منجر به وقوع 
تا  شد  تاکید  و  است  منطقه ای  می شود  فرونشست 
تمهیدات لازم در این خصوص اتخاذ شده و تمهیدات 
ریزچاله ها در شهر  درباره  زاکانی  بررسی شود.  شهر 
ریزچاله ها نشت آب و  نیز گفت: دلیل وقوع  تهران 
مواردی نظیر حفر تونل و ... است که تاکید شد تا 

اقدامات لازم در این خصوص مورد ارزیابی قرار بگیرد.
شهردار تهران گفت: همچنین درباره سیل و توفان 
نیز مواردی مطرح شد اما به طور کلی درباره زلزله و 
فرونشست بحث های تخصصی مطرح شد و اعضای 

حاضر در جلسه به بیان نظرات خود پرداختند.
کاهش ساختمان ها نا ایمن در تهران

تعداد  درباره  ایسنا  پرسش  به  پاسخ  در  وی 
ایمنی  ایمن و دارای وضعیت بحرانی  نا  ساختمان ها 
در تهران نیز گفت: یک ارزیابی در گذشته از سوی 
آتش نشانی انجام شده بود که بر اساس آن ارزیابی 
یکسری ساختمان نا ایمن مورد شناسایی قرار گرفت. 
پیگیری ها برای کاهش تعداد این ساختمان ها در حال 
انجام است و خوشبختانه تعداد آنها از سه رقم به دو 
رقم کاهش یافته و در حال کاهش است. در واقع این 

ساختمان ها ایمن سازی شده اند.
و  غیرعامل  پدافند  ادغام  درباره  همچنین  زاکانی 

مدیریت بحران در شهر تهران اظهارکرد: در حال حاضر 
انجام  را  کار  داریم  که  اختیاراتی  و  توان  به  توجه  با 
می دهیم و بنده هم در این خصوص پیگیری خاصی 
انجام نداده ام. اگر بخواهیم درگیر این مسائل شویم از 
کاری که حالا می توانیم انجام دهیم هم عقب خواهیم 

افتاد.
شهردار تهران در پایان از ساماندهی تاورکرین ها در 
تهران خبر داد و گفت: در این جلسه بنا شد تا تاورکرین 
ها نیز شناسنامه دار شوند تا نسبت به رصد ایمنی آنان 

اقدام شده و از حوادث مربوط به آنها جلوگیری شود.
راه اندازی ایستگاه ویژه آواربرداری

تهران  شهر  بحران  مدیریت  ستاد  جلسه  پنجمین 
برگزار شد و در جریان آن دستگاه های مختلف گزارشی 
از اقدامات انجام شده در حوزه مدیریت بحران را ارائه 

کردند.
پنجمین جلسه  ایسنا، علی نصیری در  به گزارش 
با  امروز  عصر  که  تهران  بحران شهر  مدیریت  ستاد 
حضور شهردار تهران، رئیس سازمان مدیریت بحران 
کشور، مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی 
شهر تهران، مدیرکل هواشناسی تهران و ... برگزار شد، 
گفت: این جلسه با هدف بررسی مصوبات جلسات 
گذشته و پیگیری موضوعات مرتبط با مدیریت بحران 
شهر تهران، برگزار شده است. در ابتدای جلسه لازم 
می دانم که میلاد حضرت فاطمه و روز مادر را تبریک 
عرض نموده و بابت حوادث تلخ رخ داده در غزه و نیز 
تسلیت  کرمان  در  ترور مردم  در  حرکت جنایتکارانه 
عرض کنم. آنچه که در کرمان و به دست گروه های 
دروغین  مدعیان  از  برخی  پشتیبانی  با  و  تروریستی 
گفت وگو  زبان  با  که  داد  نشان  داد  رخ  بشر  حقوق 

نمی توان با آنها صحبت کرد.
وی به موضوع بودجه و اعتبارات مورد نیاز در شهر 

تهران اشاره کرد و با تاکید بر ضرورت تامین اعتبارت 
این حوزه گفت: در مورد پایگاه های مدیریت بحران و 
موضوعاتی از این دست باید از بودجه ملی استفاده 
کرد و توجه کنیم که میزان امکانات را باید در مقایسه با 

جمعیت این شهر مورد ارزیابی قرار دهیم.
شهر  بحران  مدیریت  و  پیشگیری  سازمان  رئیس 
ستاد  جلسات  پیشین  مصوبات  بررسی  به  تهران 
مدیریت بحران شهر تهران پرداخت و توضیحاتی را در 
مورد هریک ارائه کرد. ایمن سازی گودهای رها شده، 
بلندمرتبه،  و  مهم  ساختمان های  ارزیابی  تفاهم نامه 
جمله  از  نیز   ... و  پایدار  ارتباطات   شبکه  توسعه 

موضوعاتی بود که به آن پرداخته شد.
افزایش دمای تهران در مقایسه با پارسال

در ادامه جلسه، غلامی، مدیرکل هواشناسی تهران 
جایگاه  و  داد  ارائه  تهران  هوای  وضعیت  از  گزارشی 
استان تهران در نمودار بارش سالانه و در مقایسه با 
دوران بلند مدت، توزیع بارش در شهرستان های استان 
و مقایسه آن با تهران، بررسی متوسط افزایش دما در 

جهان، در کشور و در استان تهران را بررسی کرد.
تهران ۲.۷  در  تهران  هواشناسی  مدیرکل  گفته  به 

درجه نسبت با سال قبل افزایش دما داشته ایم.
تهران،  استان  سطح  در  خشکسالی  پهنه بندی 
کوتاه  در  بارش  بررسی سطح  مدت،  بلند  پیش بینی 
مدت و بلند مدت، موضوعات دیگری بود که در جلسه 

مورد بررسی قرار گرفت. 
راه اندازی ایستگاه ویژه آواربرداری در تهران

در ادامه قدرت الله محمدی، مدیرعامل سازمان آتش 
نشانی و خدمات ایمنی شهر تهران به بررسی وضعیت 
مشکلات ناشی از آواربرداری پرداخت و از راه اندازی 
یک ایستگاه ویژه آواربرداری در تهران خبر داد. مواد 
خطرناک و تامین امکانات مورد نیاز در این زمینه هم از 

دیگر موارد مطرح شده از سوی محمدی بود. 
وی با بیان اینکه ما نگران دو انبار نفت سوهانک و 
شهران هستیم، گفت: طراحی مسیر امن تردد برای 

خودروهای حمل سوخت ضروری است.
و  پیشگیری  معاون  سلیمی،  اسماعیل  ادامه  در 
بحران  مدیریت  و  پیشگیری  سازمان  خطر  کاهش 
شهر تهران نیز گزارشی از اقدامات مهم پیشگیرانه و 
وضعیت مقاوم سازی ارائه کرد و توضیحاتی را درباره 
احتمالاتی،  محور-  سناریو  خسارات،  تخمین  سامانه 
ارزیابی کیفی ساختمان های مهم و بلندمرتبه، تهیه 
برنامه مقاوم سازی و ارزیابی کمی و بهسازی، ارزیابی 
ساختمان های مهم و بلندمرتبه شهرتهران و ... ارائه 
کرد. وی با اشاره به زلزله احتمالی در تهران، گفت: از 
موضوع های مهمی که مطرح شده مدیریت زلزله در 
شهر تهران است. در این خصوص اولین گام تخمین 
کلی خسارت است. مدل سناریو محور از سال ۷۴ و بعد 
۹۲ توسط ژاپنی ها انجام شده بود و امروز متخصصان 
داخلی آن را انجام می دهند و آسیب پذیری های کلی 

نیز برنامه ریزی می شود.
به گفته وی، خرید تجهیزات و آموزش و مانور هم در 
دستور کار قرار دارد در مدل احتمالاتی نیز قراردادی با 
یکی از دانشگاه ها بسته شد و در پروسه ای ساختمان ها 
و سیلاب را خواهیم داشت و توسعه های شهری را 
ارزیابی  انجام می دهیم. موضوع دوم  ریسک محور 
کیفی ساختمان های بلندمرتبه است در بحران این 
باید مقاوم سازی  بیمارستان ها  مسائل مهم هستند 
شوند تا زلزله موعود تهران ما را با مشکل مواجه نکند ۱۶ 

هزار ساختمان نیز باید ارزیابی شوند.
به گفته سلیمی، سه هزار ساختمان بازدید شدند 
انجام  را  بازدیدها  روزانه  تهران  در  نفر   ۱۲۰ حدود  و 
می دهند و گروهی ۲۰ نفره هم کار آنها را رصد می کنند.

پس از پیشنهاد فرمانده فراجا برای افزایش مبلغ جرایم رانندگی، 
رئیس پلیس راهور فراجا اعلام کرد پیشنهاد مطرح شده در مورد رقم 
جدید جرایم رانندگی، افزایش به طور میانگین حدود ۳ برابری این مبالغ 

است.
به گزارش ایسنا، اوایل آذرماه امسال بود که سردار احمدرضا رادان، 
فرمانده فراجا در جریان بازدید از مقر پلیس راهنمایی و رانندگی فراجا 
بر ضرورت افزایش مبلغ جرائم رانندگی تاکید کرد. او در توضیح چرایی 
این پیشنهاد نیز گفته بود:  »متاسفانه ارتکاب تخلف رانندگی، منجر به 

وقوع ۸۰ درصد تصادفات شده است.   
جرائم رانندگی باید بازدارندگی داشته باشد، یعنی طوری باشد که فرد 
متخلف اصلا مرتکب آن نشود. در حال حاضر اما مبلغ جرایم تخلفات 
رانندگی بازدارنده نیست و باید افزایش پیدا کند. این نکته را هم باید 
مورد توجه قرار دهیم که افزایش نرخ جرایم رانندگی ربطی به تورم 
ندارد و گرانی و ... ندارد. یک راننده اصلا نباید تخلف کند و کسی هم 
که تخلفی مرتکب نشده که نباید جریمه سنگین پرداخت کند. درواقع 

خاصیت بازدارندگی جرائم در همین جاست.«
رادان گفته بود:  »شما ببینید در بسیاری از کشورهای جهان دنیا برای 
یک تخلف ساده چندین برابر عدد و رقم تخلف در ایران جریمه در نظر 
گرفته شده است، اما در کشورما  مبلغ جرایم رانندگی بسیار پایین است 
و تلاشی هم برای افزایش آن نشده است. اکثریت رانندگان ما به قوانین 
و مقررات رانندگی احترام می گذارند و بخش زیادی از تصادفات مربوط 
به تخلفات تنها شش تا هفت درصد از رانندگان است. درواقع تخلف 
این افراد به دیگران نیز آسیب می زند، خب چرا باید هزینه تخلف برای 
این افراد پایین باشد؟ به همین دلیل است که از دولت تقاضا داریم تا 
اقدامات لازم در راستای بالا بردن هزینه تخلفات و مبلغ جرائم رانندگی 
انجام دهد. از نظر ما افزایش جریمه های رانندگی حتماً تأثیر مستقیمی 

بر کاهش تصادفات فوتی و جانباختگان تصادفات خواهد داشت.«
افزایش ۳ برابر مبلغ جرائم رانندگی

به دنبال طرح این پیشنهاد، سردار سید کمال هادیانفر، رئیس پلیس 
راهور فراجا در گفت وگو با ایسنا، جزئیاتی از پیشنهاد مطرح شده برای 
افزایش جرائم رانندگی را اعلام کرد. او با تاکید بر اینکه مبلغ جرائم 
ربطی به پلیس ندارد، گفت: برابر قوانین و مقررات هر سه سال باید 
چهار دستگاه شامل پلیس، وزارت دادگستری، وزارت کشور و وزارت 
راه در بحث جرائم تصمیم گیری کرده و در مبالغ آن بازنگری کنند. با 
این وجود پلیس راهور در سال های گذشته به دلیل وضعیت اقتصادی 
حاکم بر کشور و عواملی مانند شیوع کرونا و ... پیشنهادی به دولت 

نداد.
وی ادامه داد: این موضوع سبب شد تا کمیسیون اصل ۹۰ از پلیس 
و دستگاه های دیگر در این خصوص مطالبه کند، در همین راستا نیز 

جلسات مربوط به آن با حضور دستگاه های مختلف برگزار و پیشنهاداتی 
مطرح شد. کلیات بحث بر سر این موضوع بود که مبلغ فعلی جرائم 
حدود شش برابر شود که پلیس راهور با آن مخالفت کرد و با پیشنهاد 
پلیس بنا بر این شد که مبلغ جرائم رانندگی به طور میانگین حدود ۳.۱ 
برابر افزایش پیدا کند. همچنین اینطور شد که رقم جرائم برای سراسر 
کشور باشد و دیگر شهر و روستا و شهرهای کوچک و بزرگ و ... دارای 

تغییر نباشند.
هادیانفر با بیان اینکه این موضوع در کمیسیون قضایی دولت با 
ریاست وزیر دادگستری نیز مورد بحث قرار گرفت، گفت: در نهایت در 
این جلسه این موضوع تصویب شد و به هیات دولت رفت و به محض 

تصویب برای اجرا ابلاغ خواهد شد.
جریمه تخلفات حادثه ساز بیشتر از میانگین افزایش پیدا می کند

رئیس پلیس راهور فراجا درباره اینکه آیا مبلغ تمام جرائم رانندگی ۳.۱ 
برابر خواهد شد یا خیر به ایسنا گفت: این افزایش به طور میانگین و 
درمورد کلیات است. طبیعتا در مورد تخلفات حادثه ساز ممکن است 
میزان افزایش بیشتر باشد و در مورد برخی دیگر از تخلفات نیز میزان 

افزایش کمتر باشد.
وی همچنین بار دیگر تاکید کرد که برابر ماده ۱۱۸ قانون برنامه ششم 
توسعه، رقم جرائم محل درآمد و در واقع عایدی برای پلیس نداشت. 
در این ماده صراحتا تاکید شده که دستگاه هایی که جریمه کنند، امکان 
برداشت ندارند. برابر قانون مبالغی از این رقم جرائم به وزارت کشور و 
وزارت راه داده می شود تا با استفاده از آن برای اصلاح نقاط حادثه خیز 
ترافیکی، توسعه دوربین ها و تجهیزات و ... اقدام شود. همچنین رقمی 
هم در اختیار صندوق تامین توسعه خسارات بدنی قرار خواهد گرفت.

تاورکرین های پایتخت شناسنامه دار می شود

اعلام ۴ مخاطره طبیعی اصلی در تهران
شهردار تهران زلزله، سیل، توفان و فرونشست را به عنوان چهار مخاطره طبیعی اصلی در پایتخت عنوان کرد.

پیشنهاد پلیس برای افزایش ۳ برابری مبلغ جرایم رانندگی

پیگیری ها 
برای کاهش 

تعداد این 
ساختمان ها در 

حال انجام است 
و خوشبختانه 

تعداد آنها از سه 
رقم به دو رقم 
کاهش یافته و 
در حال کاهش 

است

فرمانده انتظامی کل کشور گفت: خوشبختانه اقدامات خوبی در راهیان نور 
صورت  گرفته و امروز نیاز داریم شعاع این خاکریز را گسترش دهیم.

به گزارش ایسنا، سردار سرتیپ احمدرضا رادان روز یکشنبه در دومین روز 
از همایش سراسری مدیران بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس، 
در حاشیه بازدید از »نمایشگاه دستاوردهای بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های 
دفاع مقدس در فضای مجازی«،  توضیح داد: پیشکسوتان زمان جنگ، امروز 
پیشکسوتان حفظ آثار دفاع مقدس شده اند. امروز مخاطبین مد نظر بنیاد حفظ 

آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس می توانند رزمندگان آینده کشور باشند.
فرمانده انتظامی کل کشور با گرامیداشت یاد و خاطره سردار شهید حاج قاسم 
سلیمانی و با اشاره به شهادت مظلومانه سردار سید رضی موسوی، گفت: یکی 
از مردان میدان مان را از دست دادیم تا بتوانیم به نوعی مردان میدان های فراوان 
را به دست بیاوریم.حادثه تروریستی کرمان نشان داد دشمن با مکتب سلیمانی 

سر جنگ دارند و هر کس در این مسیر قرار دارد با او مقابله خواهد کرد.
فرمانده فراجا ضمن ارج نهادن به مقام شامخ شهدا به  ویژه شهدای حمله 
تروریستی راسک و شهادت ۱۱ تن از نیروهای فراجا، تصریح کرد:  قطعا این 

رخدادها در درون و خارج از کشور بی پاسخ نخواهد ماند.

وی با بیان اینکه جزو اولین نفراتی بودم که در صحنه حادثه کرمان حضور پیدا 
کردم، گفت: در این حادثه یک خانواده هشت نفر از بستگان نزدیک خود را از 
دست داد، اما روحیه عظیمی داشت و ما را به یاد زمان جنگ انداخت؛ امروز 
خانواده های شهدا با روحیه در برابر دشمن ایستاده اند. دشمن  را نباید کوچک 
بشماریم و هر چقدر ما باتجربه شده ایم دشمن نیز با تجربه شده است، هر 
چقدر ما مجهز شده ایم آن ها مجهزتر شده اند و خودشان را برای جنگ ترکیبی 

آماده کرده اند.
سردار رادان ادامه داد: یکی از ویژگی های جنگ ترکیبی پیچیدگی آن است 
که ناشی از شناخت است و دشمن در این  جنگ از تمامی ابزارها استفاده 
می کند. حوادث ۱۴۰۱ مدلی از جنگ ترکیبی بود که دشمن بنا داشت این فتنه را 

با موضوعات مختلف ادامه دهد.
وی درباره چرایی و ضرورت تشکیل بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع 
مقدس توضیح داد: برای جواب باید برگردیم به گذشته و ببینیم ارزش های دفاع 
مقدس چه بوده است که برای حفظ آن یک بنیاد تشکیل شده است؛ تشکیل 
بنیاد یک اقدام هوشمندانه و بزرگ بود. همبستگی و وحدت از جمله مواردی بود 
که ارزش داشت و باید امروز حفظ شود و یکی از مأموریت های بنیاد حفظ آثار 

و نشر ارزش های دفاع مقدس این است.
این ارزش ها همچون حفظ امنیت کشور است،  سردار رادان گفت: حفظ 
امنیت را می توان به دست آورد، ولی حفظ آن مهمتر است. امروز دشمنان با 
ایجاد شک و تردید به دنبال درگیر کردن جوانان هستند. دشمن برای انحراف 
جوانان برنامه های ویژه ای دارد و ما باید یک عملیات مداوم در برابر آن ها داشته 

باشیم.
وی گفت: خوشبختانه اقدمات خوبی برای مقابله با هجمه دشمنان و انتقال 
فرهنگ دفاع مقدس در جامعه به ویژه در میان جوانان توسط دست اندرکاران 
بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس صورت گرفته است. نباید دایره 

خاکریز خود را کوچک کنیم و باید ظرفیت ها را افزایش دهیم.
وی درباره بازدید از نمایشگاه دستاورهای بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع 
مقدس در حوزه فضای مجازی گفت: در بازدید از این نمایشگاه غافلیگر شدم 
و امروز بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس در دنیای جدید اقدامات 
خود  است.وظیفه  داشته  مقدس  دفاع  فرهنگ  گسترش  در  موثری  بسیار 
می دانیم در مجموعه فراجا بیشتر در خدمت بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های 

دفاع مقدس باشیم که هزینه در این راه سرمایه گذاری است.

سردار رادان:
ظرفیت ها برای انتقال فرهنگ دفاع مقدس افزایش یابد


